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Blues Cousins - Moscow Boogie (2002)

  

    1  Girl From Russia    2  Moscow Boogie    3  My Baby Is Coming Home    4  I'm Your
Hoochie Coochie Man    5  Five Long Years    6  Eyes Like Cat    7  All Your Love    8  Long
Time Ago    9  Suicider's Blues    Levan Lomidze - guitar, vocals  Sergey Patrushev - bass,
vocals  Slava Ignatov - drums, vocals    

 

  

"The Best Blues Band In Moscow Russia!" That is what I was told when I saw them on the list of
bands for the 2004 Kettle River Blues Festival. When they got up and played, it all made sense.
The crowd went nuts! The Cousins play a "turned up to the max" power trio version of the blues
that rocks audiences from Europe to the USA. In their 13 years together, The Blues Cousins
have been named the most popular blues band in Russia. In 2000 they were awarded "Best
Band" among 57 bands at Blues Sur Seine Festival in France. The band's leader, Levan
Lomidze, has been officially named among the top 10 guitarists in Russia.

  

During what was their second trip to the USA, I was given the opportunity to record The Blues
Cousins. This recording comes from the 2004 Sunbanks Blues Festival, their last outdoor
festival performance before returning home to Russia. What you see here is one of their dreams
come true. The Blues Cousins first CD recorded and produced in the United States of America.
We hope you enjoy discovering The Blues Cousins and will agree that "These guys rock, really
rock." ---Dave Keefer, blues-cousins.ru

  

 

  

Если кто-то до сих пор считает блюз "заунывной музыкой с берегов Миссисипи" - значит,
он не знаком с блюзом вообще. И данная пластинка пробел этот как раз может
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восполнить, потому как трио "Blues Cousins" в составе Левана Ломидзе (гитара, вокал),
Сергея Патрушева (бас-гитара) и Вячеслава Игнатова (ударные) вполне можно назвать
самым блюзовым коллективом столицы. Можно долго иронизировать на тему, может ли
колоритный грузин в России играть настоящий чикагский блюз, но лучше все-таки один
раз послушать последний альбом группы и понять, что ирония здесь совершенно
неуместна. Поверьте - не только играет, но еще и сам сочиняет, что совершенно
очевидно отличает "Blues Cousins" от других отечественных блюзменов. Добавим одно:
как бы ни была интересна новая пластинка, лучше все-таки слушать этих ребят живьем
на концерте. Удовольствие получите несравнимо большее. ---blues-cousins.ru

  

download (mp3 @320 kbs):

  

yandex mediafire ulozto gett bayfiles
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